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Aanwezig: stemgerechtigd 

 Aelbrecht Wim   
 De Coninck Jozef   
 De Coster Steff   
 De  Langhe Louis   
 Dierickx Rita   
 Emmerechts Ludo   
 Van der Hasselt Roselien   
 Van Malderen Geert 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

 Beeckman Evelien 1e Schepen   
 Bosman Tom, Voorzitter Adviescommissie Derdewereldhuis 

Verontschuldigd 

 Segers Willy   
 Jacobs Paul   
 Van Damme Linda   
 Moens Laura   

 

Agenda 

     •      Tom Bosman komt praten over het korte keten verhaal en eerlijke prijzen voor boeren in het zuiden 
en hier bij ons 

     •       Nieuws vanuit de gemeente over de dossiers of items die ons aanbelangen: ‘Het Masterplan 
Bronnengebied’, droogte-en hemelwaterplan, recyclage landbouwfolie, ledenwissel LR… 

 

 

Verslag vergadering Land- en tuinbouwraad 

 

Datum: donderdag 6 oktober 2022 
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     •        Mededelingen en verslagen door de afgevaardigden naar andere gemeentelijke adviesraden: 

      - Milieuraad (Jef) 
      - Werkgroep Trage Wegen (Wim 
      - Gecoro (Rita) 
 

 PAS Dossier, wat betekent het voor onze gemeente? 

     •          Lijst van actieve landbouwers.  

     •          Varia: je eigen inbreng, opmerkingen, suggesties… 

 

 
 

Agendapunt:      •      Tom Bosman komt praten over het korte keten verhaal en eerlijke prijzen 
voor boeren in het zuiden en hier bij ons.  

      

Voorstelling Derdewereldhuis  

 Gemeentelijke Raad voor Ontwikkelingssamenwerking sinds 2006  
 Koepelorganisatie (11.11.11., Wereldwinkel, …)  
 Adviseert de gemeente   
 Sensibiliseert burgers   
 Coördineert en stimuleert activiteiten over de Noord-Zuid verhoudingen en verhoudingen met 

andere kansarme gebieden  
 Mobiliseert rond de milleniumdoelstellingen  
 Gemeentelijke trekkersgroep voor erkenning Fair Trade Gemeente  

De werking van het Derdewereldhuis is gericht op:  

 info en expertise bundelen  
 sensibiliseren en bewustmaken  
 concrete actie  

Fair Trade?    

Fair Trade is een beweging die opkomt voor eerlijke handel en voor de zwakkeren in de (voedings)ketens. Fair Trade 
draait dus om meer dan handel alleen. Het is ook ijveren voor structurele, blijvende verandering.   

Fair Trade streeft naar een leefbaar inkomen voor de lokale producenten, empowerment van vrouwen in het Zuiden, 
milieu- en klimaatvriendelijke productketens, een rechtvaardig handelsbeleid, een zorgplichtwetgeving die verplicht 
om mensenrechten te respecteren.  

Fair Trade gemeente?   

 Gemeente en haar inwoners dragen eerlijke handel een warm hart toe én maken er effectief werk.   
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 Jaarlijkse toekenning   
 Opwijk erkend sinds 2012  
 Bewustzijn en de kennis rond Fair Trade promoten bij burgers, verenigingen, plaatselijke winkels en 

horeca   
 Het lokale bestuur moet naast koffie nog minstens 1 Fair Trade product in de dagelijkse werking 

inzetten  
 Nieuwe doelstelling: korte keten, duurzaamheid in combi met Fair Trade  
 Acties:   

o Jaarlijks: ontbijtactie aan station Opwijk naar 300 a 400 pendelaars (mei)  
o 2017: actie met Opwijkse restaurants, die tijdens de week van de Fair Trade gerechten met 

producten uit eerlijke handel op hun kaart zetten  
o 2021: fair trade in de leraarskamer (alle Opwijkse leerkrachten)  
o 2022: fair trade ontbijt + appel lokale producent (korte keten)  
o 2022: spaaractie choco op kamp (Opwijkse jeugdverenigingen)  

Concrete vraag  

Gezien ook korte keten en lokale producenten worden meegenomen: zijn er samenwerkingsmogelijkheden? Week van 
de Fair Trade valt in Oktober, maar ook in andere periodes zijn er mogelijkheden. 

De eerste ideeën waren alvast: 

 soeppakket 
 soep 
 groentenpakket met recept 
 doelgroep ouderen, 
 ... 

 

 

Agendapunt:      •       Nieuws vanuit de gemeente over de dossiers of items die ons aanbelangen: 
‘Het Masterplan Bronnengebied’, droogte-en hemelwaterplan, recyclage landbouwfolie, ledenwissel 
LR…   

- Het Masterplan Bronnengebied en de ontwikkeling van de Vetweyde:  het document van de ontwerper 
zou klaar zijn maar het is nog niet voorgelegd aan het College. Nadat het College er kennis van 
genomen heeft, kan het voorgelegd worden aan de Landbouwraad. 

- Droogte- en hemelwaterplan: belanghebbende leden hebben vooral aandacht voor het spaarbekken, 
reservoir of overstromingsgebied tussen Leirekensroute en de Bolstraat. Waar precies komt het? 
Momenteel wordt er op basis van een schets overlegd met potentiële eigenaars om na te gaan wat de 
mogelijkheden zijn. 

- Recyclage landbouwfolie en vervuild slib gestort op de akkers: er is nog steeds geen oplossing voor 
deze problemen. 

- De ledenwissel, waardoor Linda en Laura officieel lid kunnen worden van de landbouwraad, wordt op 
de gemeenteraad van oktober voorgelegd. 
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- Rattenplaag. De gemeente heeft aan de firma Ferokill uit Willebroek opdracht gegeven de 
rattenbestrijding op het openbaar domein uit te voeren. Deze firma werkt met vallen (rattenbuizen) die 
regelmatig gecontroleerd en geledigd worden. Het contract loopt voor één jaar (proefperiode). Er 
bestaat een lijst met de plaatsen waar deze vallen uitgezet zijn.  
 

Een aantal vragen blijven onbeantwoord, vooral wat betreft milieuproblematiek. Er is dan ook voorgesteld   
om op een volgende vergadering de milieuambtenaar uit te nodigen en onze problemen en vragen voor te 
leggen. 
        
 

 
 
 

Agendapunt: Mededelingen en verslagen door de afgevaardigden naar andere gemeentelijke 
adviesraden:       - Milieuraad (Jef)       - Werkgroep Trage Wegen (Wim)       - Gecoro (Rita)  

-Milieuraad:  
Verschillende punten uit vorige paragraaf werden ook op de milieuraad besproken.  
Er worden oplaadpalen geplaatst, gefinancierd bij middel van groepsaankoop. 
-Werkgroep Trage wegen: 
De power-point presentatie en het verslag van de vergadering van 4 juli werd ons digitaal bezorgd door 
Wim, die hier nog eens de belangrijkste punten ervan aanhaalt. 
-Gecoro: er heeft nog geen Gecoro vergadering plaats gehad 

 

Agendapunt: PAS Dossier, wat betekent het voor onze gemeente?  

De gemeente heeft geen specifiek standpunt ingenomen inzake het PAS dossier van de Vlaamse Overheid. 

Het is ook niet duidelijk hoeveel bezwaren er op de gemeente werden ingediend. In Opwijk zijn er geen rode 
bedrijven. 

 

Agendapunt: Lijst van actieve landbouwers.   

Schepen Evelien Beeckman bezorgt ons een lijst van actieve land- en tuinbouwers in onze gemeente. 
Deze lijst is gekopieerd uit de kruispuntbank van ondernemingen volgens de nacebel codes gelinkt aan 
land- en tuinbouw. De lijst moet nog worden vereenvoudigd. Het is de bedoeling om over een actuele lijst 
te beschikken zodat we alle actieve landbouwers kunnen bereiken voor bv. mededelingen vanuit de 
gemeente of uitnodigingen voor evenementen en dergelijke meer. 

 

Agendapunt: Varia 

Een lid meldt verkeersproblemen op de openbare weg in de Klaarstraat ter hoogte van Tesseskouter. Door de 
aanwezigheid van het verkeersbord D1c op de rijbaan is het onmogelijk om op een reglementaire manier 
met de landbouwtraktoren en -machines te passeren. We begrijpen dat men ter hoogte van de voetbalvelden 
het verkeer wil afremmen. Er zijn tal van mogelijkheden om snelheidsbeperkingen op te leggen, maar de manier 
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waarop het hier gebeurt is niet de juiste. Daarom vragen we met enige aandrang om het verkeersbord van de 
rijweg te verwijderen. 

 

 

 
 
 

Datum volgende vergadering: wordt later meegedeeld. 

 


